
Technische vragen GBV inzake bestemmingsplan De Run 7000 

ASML 
n.a.v. oordeelsvormende raadsvergadering op 29 november, agendapunt 6.02 

t.b.v. besluitvormende raadsvergadering op 20 december, agendapunt 8.01 

Goedenavond, 
 
Hierbij enkele aanvullende vragen namens GBV over het bestemmingsplan Run 7000. 
Deze willen wij graag vóór de besluitvormende vergadering beantwoord zien. 

 
Van enkele insprekers hebben wij het begrepen dat de nieuwe versie van het 
geluidsrapport van Peutz fouten bevat. Dit heeft met name betrekking op het geluid van 
de koeltorens. Hierbij zou met 88 decibel zijn gerekend in plaats van met 93 decibel. 
Daarmee zou rekening gehouden zijn met een gebouwhoogte van 30 meter in plaats van 
20 meter op het noordelijke plangebied.  
1. In hoeverre hebben deze waarden consequenties voor het geluid in de omgeving en 

daarmee voor het voorliggende bestemmingsplan? 
 
Tijdens de oordeelsvormende vergadering is gesproken over het verleggen van het 
meetpunt voor de drempelwaarde van het geluid van de gevel van de woningen naar het 
fietspad op de Kempenbaan (aan de andere kant van de geluidswal). ASML heeft 
toegezegd hier geen problemen mee te hebben.  
2. In hoeverre wordt hier rekening mee gehouden in de verdere uitwerking van het 

bestemmingsplan? 
3. En wat zijn de consequenties van het eventuele verleggen van het meetpunt? 
 
 
Antwoord: 

 
 


